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PETRA BEZJAK (TV SLOVENIJA): Glede aktualnih zadev nas zanima ali boste sprejeli napovedani 
odstop prometnega ministra in uprave DARS? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Jaz sem včeraj zahteval natančna poročila pristojnih ministrstev. 
Rok je en teden. Naslednji teden, ko dobim ta poročila, ko jih preučimo in pripravimo gradivo za sejo vlade, 
se bom odločil tudi v zvezi s temi ponujenimi odstopi. V tem trenutku je preuranjeno za kakršno koli 
odločitev. Gospod Radovan Žerjav je postal minister šele lansko leto. Dobro dela. Mislim, da je dober 
minister. Je prvi minister na tem ministrstvu, ki se je spopadel z močjo lobijev in monopolov, ki so doslej 
bistveno dražili izgradnjo slovenske avtocestne infrastrukture. Verjetno so tudi ti zadnji dogodki, zaradi 
katerih so težave in zaradi katerih tudi on razmišlja o odstopu, povezani s temi monopoli in s koncentracijo, 
ki za Slovenke in Slovence ni dobra. 
 
PETRA BEZJAK (TV SLOVENIJA): Pomeni, da minister uživa vašo podporo? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Gospod Žerjav je po mojem mnenju najboljši minister za promet, 
kar jih je Slovenija doslej imela. Cenim to njegovo odgovorno gesto, ker sprejema objektivno odgovornost, 
čeprav za to on neposredno ni odgovoren, za te dogodke. Posredno pa... čeprav je preuranjeno brez 
dokončnega poročila o tem govoriti, ampak vendarle se je ustvaril vtis, da imajo ti zapleti povezavo ravno s 
temi posegi, s katerimi je Ministrstvo za promet želelo poceniti gradnjo avtocest, prekiniti prakso raznih 
aneksov in razno-raznih prijemov, na podlagi katerih smo davkoplačevalci in davkoplačevalke plačevali 
bistveno višjo ceno za to potrebno in pomembno infrastrukturo, kot pa bi bila realna. 
 
JERNEJ VERBIČ (POP TV): Kdo je odgovoren po vašem za to katastrofo, ki se je v bistvu zgodila v 
šentviškem predoru. Je glavni krivec res SCT? Največ prstov je uperjenih vanj. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Kot že rečeno, čakam na poročila in ko bomo dobili ta poročila, 
bomo lahko bolj podrobno govorili tudi o neposredni odgovornosti in o krivdi. Kar se pa tiče tega, kar je 
možno reči danes, pa sem ravnokar povedal. 
 
DENIS SARKIĆ (VEST.SI): Gospod premier kakšne sankcije bi morale doleteti tiste, ki so krivi za to, kar se 
dogaja s šentviškim predorom? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Vsak izvajalec, ki ne opravi svojega dela v skladu s pogodbo, v 
skladu z normalnimi poslovnimi pričakovanji, mora plačati škodo, ki je nastala. V teh primerih je škoda 
velika - posredna in neposredna. 
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PETRA BEZJAK (TV SLOVENIJA): Del opozicije vas poziva k odstopu. Gospod Golobič je danes dejal, 
da bi z omejenimi pooblastili do konca volitev vodili to vlado. Kakšen se vam zdi ta njegov predlog? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Zanimivo je kdo ga je dal. Ko govorimo o monopolih in o 
strukturah, ki so nastajale v zadnjih petnajstih, šestnajstih letih, se je treba vprašati po odgovornosti tistih, ki 
so to dopuščali. Kajti te strukture niso nastale v zadnjih treh letih. V zadnjih treh letih skušamo te monopole 
omejiti in ob tem velikokrat naletimo na nagajanje tistih, ki so te strukture ustvarjali. 
 
ALEŠ KOCJAN (VEČER): Ali so uprava DARS in minister ustrezno ravnali s tem, ko prevzemajo 
odgovornost nase? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Sem ravnokar povedal. 
 
NOVINARKA: Ali je vaš obisk tukaj vezan na govorice, da naj bi bil gospod Švagan vabljen v vašo 
stranko? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To nima nobene posredne, ne neposredne zveze. Jaz sem tukaj 
zato, ker sem kot predsednik vlade čutil dolžnost, da pridem na ta dogodek, kjer se odkriva spomenik 
nekomu, ki je bil dolga leta predsednik vlade. V Sloveniji ima nedvomno - ne glede na to, da se nisva vedno 
strinjala - velike zasluge za to, kar je Slovenija do danes dosegla. 
 
DENIS SARKIĆ (VEST.SI): Gospod premier, ali se boste zavzemali, da bi se v Sloveniji še kjerkoli drugje 
postavil kip v spomin dr. Janeza Drnovška, poimenovala kakšna ulica, ustanova, karkoli? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Gospod dr. Janez Drnovšek je zagotovo pomembno zaznamoval 
novejšo slovensko zgodovino in to večinoma v pozitivnem smislu. Seveda te možnosti, da se njegovemu 
spominu ustrezno oddolži, tako kot so to naredili v njegovem rodnem Zagorju, obstajajo. Kot že rečeno, 
vedno kadar se bo priložnost zdela primerna tudi meni, se je bom udeležil. 
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